

Cable Car Tour Sentosa Island + Seafood Buffet Lunch @ Furama Hotel



虎豹别墅+缆车游圣淘沙岛+海鲜自助午餐@富丽华酒店

Departure Date: Every Saturday & Sunday / 出发: 每周六及星期日

ITINERARY:

- 0900hrs Meet & Greet by Tourist Guide at People's Park Centre, Depart to Haw Par Villa.
专业导游于珍珠大厦迎接您, 出发前往虎豹别墅
- 0930hrs Haw Par Villa, Embark on an unforgettable journey with our Tourist Guide into Chinese folklore, legend and mythology at the Haw Par Villa Asian cultural park.
在虎豹别墅亚洲文化公园里于资深导游开展一段难忘之旅, 尽情探索中华民间传说, 传奇逸闻和神话故事。
- 1200hrs Enjoy Seafood Buffet Lunch at The Square @ Furama RiverFront Hotel-
"Unlimited All-You-Can-Eat"
在富丽华酒店的The Square 餐厅吃尽您所能的海鲜自助午餐。
- 1400hrs Proceed to Mount Faber a hilltop destination with breath-taking scenic views of the harbour, Sentosa and the Singapore skyline. Spend a few minutes to take photo @ Bells of Happiness. This Bell is believed to bring Good Fortune.
前往花柏山, 山峰上可以瞭望新加坡港口, 圣淘沙, 一望无尽的新加坡美景。坐落在花柏山景上有“幸福之钟”之称的导航钟, 据说和它拍照会带给您幸福及好运
- 1430hrs Visit Sentosa Island by Cable Car take internal Cable Car tour the whole island.
乘搭缆车到圣淘沙岛, 再乘搭内陆缆车游览全岛。
- 1700hrs End of Tour. Leave for People's Park Centre 乘搭豪华旅游巴士回返珍珠大厦。

fr **\$100**
Adult & Children /
成人及儿童



Package Inclusive : * 45 Seater Air-Con Coach / 45 座冷气旅游巴士
行程包含 * Mandarin Speaking Tourist Guide / 华文讲解导游
* 1 Seafood Buffet Lunch / 1个自助海鲜午餐,
* Return Cable Car + Internal Cable Car Ticket / 往返缆车+内陆缆车票

110821

Package Exclusive/ 行程不含 : * Tipping at S\$5/pax / 小费每位S\$5

Remark : *Sequence of Itinerary and timing will be change subject to traffic and weather conditions. *

Buffet Menu subject to change without prior notice. * Min. 20paxs to depart

备注: 因交通或天气条件情况, 旅游行程及时间可能更改。*自助菜单更改, 恕不预先通知 * 20人成团

Organised by



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com
singatourpteltd
+6597669838

